

东南亚研究

双月刊 2018年第2期(总第233期) 3月20日出版

□ 政治转型与缅甸的内政外交变化

(专题策划:李晨阳 陈志瑞)

- 1 缅甸政治转型与吴登盛政府对华政策调整 李晨阳 张 添
18 左支右绌:缅甸中立外交的坚守与调适 姚 颖
38 政治转型背景下的缅甸环境政治 罗圣荣 陈飞羽
57 罗兴伽人危机与缅甸民盟政府的内政外交 宋清润

□ 东南亚国别与地区

- 76 马来西亚国家元首制度:历史制度主义的分析 张孝芳
94 以国王为元首的民主制:当代“泰式民主”的文化建构 金 勇
108 泰国法王思想探源
——兼评《“翻搅乳海”:吴哥寺中的神与王》 吴圣杨

□ 亚太政经观察

- 123 特朗普政府南海政策初探 韦宗友

□ 华侨华人研究

- 137 海外华人的公共记忆与族群认同
——以印尼马鲁古群岛华人为例 童 莹

SOUTHEAST ASIAN STUDIES

Bimonthly

Number 2

2018

- 1 Myanmar's Political Transition and the Adjustments of U Thein Sein Administration's Policies towards China
LI Chenyang & ZHANG Tian
- 18 Straitened Situation: The Adherence and Adjustment of Myanmar's Neutral Diplomacy
YAO Ying
- 38 Myanmar Environmental Politics Under the Context of Political Transformation
LUO Shengrong & CHEN Feiyu
- 57 The Rohingya Crisis and Myanmar's NLD Government's Internal Affairs and Diplomacy
SONG Qingrun
- 76 The Head of State System in Malaysia: An Analysis of Historical Institutionalism
ZHANG Xiaofang
- 94 Democratic Regime with the Monarch as the Head of the State: The Cultural Construction of Contemporary "Thai-Style Democracy"
JIN Yong
- 108 Research on the Beginning of Thamraja Culture of Thailand—With Comments on "*Churning the Sea of Milk*": *The God and the King in Angkor Wat*
WU Shengyang
- 123 A Preliminary Study of Trump's Government South China Sea Policy
WEI Zongyou
- 137 Overseas Chinese's Public Memory and Ethnic Identity
—An Example of the Chinese in Maluku Islands of Indonesia
TONG Ying